
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXV/2021 

XXXV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 28 października 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 28 października 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:47 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XXXV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Frédéric Coppin, 

poinformował, że sesja jest zamknięta, przypomniał, że jeżeli ktoś miał jakieś pytania, to mógł się 

zwrócić do dyrektorów, kierowników i pracowników Urzędu oraz Burmistrza.  

Przypomniał o obowiązku używania maseczek podczas sesji i o oznaczonych miejscach, a także o 

respektowaniu przepisów związanych z pandemią. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, transmitowane 

na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 13 Radnych, co 

stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  



z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę. 

 

Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 września 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 września 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 27 września 

2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 27 września 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 

wynikach egzaminu ósmoklasisty, z uwzględnieniem działań podejmowanych przez szkołę 

nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi. 

 

Dyrektor Szkoły Justyna Paszkowska przedstawiła informację o realizacji zadań oświatowych 

w formie prezentacji 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że w trakcie posiedzenia komisji Pani 

Beata Miękoś, Kierownik Referatu podatkowego omówiła projekt uchwały, a dokumenty były 

udostępnione Radnym już pod koniec września. 

 

Wobec braku pytań oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił zapisy uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (10) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Przemysław Bielecki, Michał Luty, Krzysztof Ptak 

 



NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/187/2021 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zapewnienia bezpłatnego 

transportu i opieki dzieciom w czasie przewozu do przedszkoli i szkół na terenie Gminy 

Tułowice, wobec których Gmina Tułowice nie ma takiego obowiązku. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że Pan Sekretarz w trakcie posiedzenia 

komisji omówił projekt uchwały. 

Brak pytań 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki 

dzieciom w czasie przewozu do przedszkoli i szkół na terenie Gminy Tułowice, wobec 

których Gmina Tułowice nie ma takiego obowiązku. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/188/2021 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Tułowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że w trakcie komisji Pan Sekretarz 

omówił projekt uchwały, a w związku z brakiem pytań oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Tułowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/189/2021 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Tułowice w 

Zgromadzeniu Gmin Śląska Opolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że Pan Burmistrz i Pan Sekretarz omówili 

projekt uchwały w poniedziałek, a w związku z brakiem pytań oddał głos 

Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Tułowice w Zgromadzeniu 

Gmin Śląska Opolskiego. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

 



NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/190/2021 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że w trakcie komisji Pani Skarbnik 

omówiła te zmiany. Skarbnik jest obecna, więc jeśli ktoś chce zadać pytanie, to jest taka 

możliwość. Brakiem pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/191/2021 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że w trakcie komisji Pani Skarbnik 

przedstawiła te zmiany, wobec braku pytań oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/192/2021 

 

12. Informacja Prezesa Sądu Rejonowego w Opolu w sprawie podmiotów, w których jest 

wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij poinformował, że co roku wpływa informacja jak na 

terenie Gminy Tułowice prowadzona jest współpraca Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej z Zespołami Kuratorskiej Służby Sądowej, polegająca na organizacji prac 

osobom, które odpracowują swoje przewinienia. Dodał, że do tych prac skierowanych zostało  

8 osób na 1709 godzin. 

 

13. Informacje sołtysów o istotnych dla sołectw sprawach w III kwartale 2021 r. 

 

Sołectwo Goszczowice – brak sprawozdania 

Sołectwo Ligota Tułowicka - Krzysztof Chodorowski 

Sołectwo Skarbiszowice - Agnieszka Zawadzka - Prezentacja Multimedialna 

Sołectwo Szydłów - Lucyna Makuch 

Sołectwo Tułowice Małe - Beata Nadybska - Prezentacja Multimedialna 

 

14. Informacja z działalności Komisji Rady za III kwartał 2021 r. 

 

Przewodniczący komisji Rady odczytali sprawozdania z prac w III kwartale 2021 r.: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Jan Bojkowski, 

Komisja Spraw Społecznych – Michał Luty, 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych - Krzysztof Chodorowski, 

Komisja Rewizyjna - Krzysztof Ptak. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę. 

15. Informacja Rady Miejskiej za III kwartał 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił statystyki dotyczące prac Rady dodając, że co 

miesiąc na eSesji udostępniana jest informacja o postępach w realizacji Planu pracy Rady. 

 

 

 



16. Podsumowanie wyników Burzy Mózgów z dnia 18.10.2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu komisji wyniki zostały 

omówione, jednak aby były znane mieszkańcom, poprosił Wiceprzewodniczącego o ich 

przedstawienie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, że „Burza mózgów” jest wyznaczeniem 

kierunków działania i realizacji inwestycji, przedsięwzięć oraz innych prac w budżecie na 2022 

rok. Przypomniał, iż wniosków było 15 i większość z nich uzyskała aprobatę, następnie 

szczegółowo omówił te propozycje: 

 

- Wniosek o zagospodarowanie terenu zielonego przy ulicy Jaśminowej i Gruszkowej – nie 

uzyskał aprobaty. 

- Dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego dla OSP Tułowice – 250 tys.– uzyskał 

aprobatę. 

- Wniosek o zakup i montaż znaku z wyświetlaczem dynamicznej prędkości na ulicy Kościuszki, 

przy wjeździe do miasta – uzyskał aprobatę. 

- Wniosek o wyższe dofinansowanie pobytu dziecka w żłobku w Gminie Tułowice – uzyskał 

aprobatę. 

- Wniosek o modernizację kuchni w przedszkolu w Tułowicach – uzyskał aprobatę. 

- Wniosek o wykonanie remontu pomieszczeń świetlicy w Skarbiszowicach – uzyskał aprobatę. 

- Wniosek o utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy stawie w 

Tułowicach Małych – uzyskał aprobatę. 

- Wniosek o nową lampę oświetleniową w Skarbiszowicach – uzyskał aprobatę. 

- Wniosek o budowę odwodnień dróg gminnych w Szydłowie – uzyskał aprobatę. 

- Wniosek o montaż nowych oznaczeń nazw ulic w Szydłowie – uzyskał aprobatę. 

- Wniosek o nowe lampy w Ligocie Tułowickiej – uzyskał aprobatę. 

- Wnioski o budowę skate parku oraz ścieżki rowerowej w Goszczowicach – nie uzyskał 

aprobaty. 

 

Wiceprzewodniczący dodał, że Burmistrz złożył swoje wnioski – propozycje do budżetu na 2022 

rok i są to między innymi budowa świetlicy w Szydłowie ( 1.200 tys. zł.), otwarcie muzeum 

ceramiki w budynku stacji PKP (179 tys. zł.), koncepcja rozbudowy oczyszczalni ścieków oraz 

inne prace związane z tą infrastrukturą (150 tys. zł.), Program Cyfrowa Gmina (155 tys. zł.), 

dofinansowanie chodników przy drogach powiatowych na trasie Tułowice Małe – Szydłów 

(80 tys. zł.), projekt ścieżki pieszo-rowerowej Tułowice Małe – Skarbiszowice z odnogą do 

Tułowic (80 tys. zł), projekty dróg gminnych, które będą realizowane z „Polskiego Ładu”  

(100 tys. zł.), zakup ciągnika dla ZGKiM (200 tys. zł), kontynuacja budowy Centrum 

przesiadkowego w Szydłowie (110 tys. zł.), dofinansowanie zakupu radiowozu dla Policji  

(20 tys. zł.), budowa punktów świetlnych (50 tys. zł.), budowa sieci wodno-kanalizacyjnej  

(100 tys. zł.), droga transportu rolnego w Goszczowicach (200 tys. zł.), dofinansowanie remontów 

zasobów mieszkaniowych dla ZGKiM (30 tys. zł), kontynuacja prac na placu zabaw i skate park  

w Tułowicach (50 tys. zł.).  



Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, że zarówno propozycje Rady, jak  

i Burmistrza zostaną ujęte w budżecie i wyraził nadzieję, iż uda się te wszystkie inwestycje 

zrealizować. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o uczestnictwie w spotkaniu w Aglomeracji 

Opolskiej dotyczącym nowego okresu finansowania. Przypomniał, że w ramach „Polskiego Ładu” 

Gmina Tułowice na trzy złożone zadania otrzymała dofinansowanie tylko jednego projektu 

dotyczącego przebudowy ulicy Przedszkolnej wraz z przyległościami, tj. Dworcową i Boczną. 

Dodał, że pojawiła się informacja o następnym naborze na przełomie listopada i grudnia. 

Poinformował o przystąpieniu do Programu „Cyfrowa gmina”, który jest całkowicie finansowany 

ze środków zewnętrznych. 

Burmistrz poruszył temat problemów z transportem PKP i skutecznej interwencji w tej sprawie. 

Poinformował o spotkaniu z właścicielami firmy w Ligocie Tułowickiej oraz przedstawicielami 

Polskiego Związku Niewidomych, a także o uruchomieniu punktu informacyjnego dotyczącego 

Programu „Czyste powietrze”. 

Burmistrz omówił aktualną sytuację upadłej firmy, która funkcjonowała na terenie strefy 

ekonomicznej w Tułowicach. 

18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poinformował o Burzy mózgów i stwierdził, że 

wszystkie ważne sprawy załatwiane są na bieżąco i nie było potrzeby zwoływania posiedzeń 

nadzwyczajnych. 

 

19. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin wymienił otrzymane od Radnych wnioski, odczytał 

udzielone odpowiedzi na nie i poprosił ich autorów o przedstawienie ich treści. 

 

 Krzysztof Mróz przedstawił uzasadnienie do złożonych wniosków 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o braku możliwości utworzenia kąpieliska przy 

stawie w Tułowicach Małych o co wnioskował Radny Tomasz Gala. 

 

20. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 27 października został 

dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij sprostował informację z poprzedniej sesji dotyczącą gospody 

w Szydłowie, informując że nie jest ona wpisana do Rejestru zabytków, ponieważ właściciel nie 

składał wniosku do Konserwatora i przeprosił za zaistniałą sytuację. 

Poinformował o rezygnacji Krzysztofa Chodorowskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Spraw Gospodarczych  oraz że pomimo zwołania obrad Komisji nadal brak jest osoby 

funkcyjnej. 

Wiceprzewodniczący wymienił otrzymaną korespondencję, która wpłynęła w okresie 

międzysesyjnym. 

 



Burmistrz Andrzej Wesołowski uzupełnił informację dotyczącą pisma Caritasu, w którym 

dyrektor stanowczo żąda dołożenia kwoty 90 tys. zł. (dotychczas 50 tys.) do realizacji usług 

świadczonych w Tułowicach, pod groźbą rezygnacji z przystąpienia do konkursu w zakresie 

rehabilitacji. Poinformował o swoim spotkaniu z inną firmą zainteresowaną Świadczeniem takich 

usług. 

Burmistrz zadeklarował, że mieszkańcy nie pozostaną bez usług rehabilitacyjnych. 

 

Wiceprzewodniczący poinformował, że została udzielona odpowiedź na pismo Żłobka Elephant  

w sprawie podniesienia stawki dofinansowania oraz że wpłynęło pismo w sprawie obwodnicy 

Tułowic. Powiedział również o planowanej wizycie w firmie w Ligocie Tułowickiej. 

Wymienił pozostałą korespondencję, która wpłynęła w okresie międzysesyjnym. 

21. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 27 października za pomocą 

eSesji został dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr pytań, dodał, że na koniec września nie 

było nowych pytań, na które należy udzielić odpowiedzi. 

 

22. Wolne wnioski. 

 

Radny Michał Luty podziękował za słowa uznania, które otrzymał od zaprzyjaźnionej gminy,  

za zabezpieczenie w budżecie gminy środków na zakup wozu strażackiego i  uzasadnił potrzebę 

pozyskania takiego pojazdu. 

Wspomniał również o wizycie w firmie mającej siedzibę w Ligocie Tułowickiej, potwierdzając,  

iż zgodnie z wcześniejszą deklaracją właściciela, firma nie wykonuje żadnych odlewów próbnych. 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał Burmistrza o działkę w Goszczowicach za Panem K. czy 

coś się dzieje w temacie zakupna lub zamiany, na co uzyskał odpowiedź Burmistrza, iż podczas 

spotkania z Dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa zaproponował zamianę na inną 

działkę, niestety KOWR nie wykazał zainteresowania. Burmistrz poinformował również, że 

podczas spotkania poinformował Marszałka o planach złożenia przez Gminę wniosku, bo mamy  

w Strategii budowę obwodnicy Tułowic od Ligoty i podejrzewa że w wyniku przekazania tej 

informacji w Tułowicach wykonywany jest pomiar natężenia ruchu.  

Wiceprzewodniczący Roman Kopij poprosił Burmistrza o zobowiązanie swoich służb do 

rozpoznania technicznego w Zakładzie Energetycznym, czy są jakieś możliwości dobudowania 

lamp w Ligocie Tułowickiej. Odniósł się do komentarzy odnośnie pisanki tułowickiej. 

 

Radny Tomasz Gala poinformował o zapadlinie na ścieżce pieszo – rowerowej w kierunku Ligoty  

i poprosił o jej naprawę. 

Prezentacja Multimedialne przedstawiająca prace remontowe przy grobach założycieli fabryki 

porcelany w Tułowicach oraz informacje dotyczące wpisania techniki pisania pisanek techniką 

batikową na Śląsku Opolskim na Krajową Listę Niematerialnego Dziedzictwa Kulturowego. 

 

 

 

 

 

 



23. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy : 

Szkolenie – Skarbiszowice – 19 listopada br. godz. 16:00, 

posiedzenie Komisji – 25 listopada br. godz. 16:00, 

sesja –29 listopada br. godz. 16:00. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

 Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


